
 

 

International Partnership 

California Northstate University’s College of Graduate Studies, in collaboration with 
Hangzhou Guoyi Culture Technology Co., Ltd., oƯers students in China the opportunity to 
earn a Master of Pharmaceutical Sciences (MPS) or a Master of Healthcare 
Administration (MHA) from the WASC-accredited institution. 

These programs enable students to complete their master’s degree in just one year by 
studying in the United States. All degrees can be verified through the Chinese Service 
Center for Scholarly Exchange. 

For admissions criteria and application details, please contact Hangzhou Guoyi Culture 
Technology Co., Ltd.: 
Phone: Jian Liu +8613372539999 
Email: 3837769538@qq.com 

 

加利福尼亚北州大学 California Northstate University硕士保研项目 

此项目为加利福尼亚北州大学研究生院医药科学硕士（MPS）和医疗管理硕士（MHA）

的特别录取通道。MPS和 MHA学位均获得 WASC 认证，并可通过 教育部留学服务中  

认证。 

项目通过全面、个性化的综合素质评估，鼓励学生以提升综合能力替代应试，减少研究生

入学考试及英语考试对学习和成长的干扰。 

该项目由 杭州 Guoyi 文化科技有限公司 全权负责招生事宜，国内学生请联系： 

刘建 +8613372539999, 邮箱：3837769538@qq.com 

 

 

 


